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La Junta acorda que la primera plaça vacant que 
hi hagi sigui oferta al Dr. Valerià Sierra.

El Dr. Mestre i Puig posa en antecedents de la 
qüuestiô de Sânt Climent a la Junta Directiva, la qual_
li atorga un vot de confiança perqué cerqui una solu- 
ció.

S’acorda que pel personal d’oficines del S in d ic a t  
es faci toi el treball d’oficines de la Mutual Mèdica.

No havent-hi altres assumptes a tractar, la sessió 
fou dosa a dos quarts de una de la matinada.

N.° 54.— 12 de Maig de 1921
Sots la presidència del Dr. Puig i Sais, assistint-hi 

els anotats al marge (iMestres i Miquel, Girona, Pia 
i Armengol, Sicart i Mestre i Puig), es reuní la Junta 
Directiva del S in d ic a t  d e  M e tg e s  d e  C a ta lu n y a , en 
sessió de segona convoca£òria.

Llegida l’acta de la sessió anterior fou aprovada.
El Dr. Girona assabentà a la Junta Directiva del 

bon acolliment fet a París i Tolosa ais companys que 
visitaren darrerament dites ciutats, amb motiu del 
Viatge organitzat per TEscola d’Ampliaciô d’Estudis 
a F ran ca , la majorià del quais pertanven al S in d ic a t  
de  M e tg es  d e  C a ta lu n y a , per les Facultats de Medi-' 
ciña i pel Sindicat de Metges del Sena, acordant-se 
remerciar-los llur gentilesa, i fer-ho constar en acta.

S’acorda que la mateixa ponencia nomenada per a 
portar a la práctica els acords de l’ùltima Assemblea 
referent a ingressos extraordinaris estudiï la creació
i funcionament de la Cooperativa Mèdica del S in d ic a t.

S’acorda aprovar el compte presentai amb data de 
31 de Desembre de 1920 pél senyor Barberà, advocat 
assessor del S in d ic a t.

Es canviaren impressions sobre les condicions de 
treball i els honoraris del metges d’Hospitals i Cases 
de Beneficencia d’arreu de Catalunya, acordant-se no- 
menar una ponència integrada pels Drs. Puig i Sais, 
Ribas i Ribas (Enríe), Monturiol i Trias i Pujol, a fi 
que sigui discutida i aprovada en una reunió de tots 
els interessâts, que tindrà llcc en un dels primers 
dies del proxim mes de Juliol.

S ’aprovà un manifest dirigit à tels els Sindicáis, 
donant-los compte de la candidatura per a les pròximes 
eléccions de Junta Directiva.

No havent-hi altres assumptes a tractâr là sessió 
fou closa a dos quarts de una de la matinada.

N.° 5 5 --1 9  deM ai d'. 1Ï 21
Presideix el Dr. Puig i Sais, hi assisteixen els ano- 

tais al marge (Vilanovà, Gironà,*Pla, Sicart, Vila i 
Mestre i Puig). S’obre la sessió a les onze de la nit ; 
"és de segona convocatÒria.

Llegida Pacta de la sessió anterior és. aprovada.
Per Secretaria es dóna compte de la correspondèn- 

cia rebuda des de la data de la sessió celebrada el 
dìa 12, entre altres, un escrit del Dr. Malia del Pont 
d’Armentera, que posa en nostra coneixença que amb 
motiu de diferències sorgides amb un senyor que té 
oberia illegalment una farmàcia en dita pobláció, cer-

cà metge que li fes la competencia. S ’acorda trasla
dar la comunicació a la secció de Valls.

E s . nomena la ponència per a estudiar la millor 
manera de resoldre la qüestió de Beneficència a Ca
talunya, dessignant-se ais Drs. Pla, Giro:na i Mestré i 
Puig.

Els Drs. Puig i Sais i Mestre assabentaren a la 
Junta de la solució proposada ais senyors héreus de 
la senyora Serra i el Dr. Parellada, de Martorell, que 
fou ben acceptadà per ambdues parts.

També s ’assabentà la Junta que per part de dife- 
rents velns dels pobles de Çastellvell i. Almoster, de la 
secció ,de Reus, es feien gestions, per a cercar nou 
metge, per estar descontents del que actualment els 
hi presta els seus serveis ; s ’acorda fer les degudes 
gestions a fi d’aconseguir que el nou metgè sigui con
tractai seguint les normes que el S in d ic a t  té esta- 
blertes per a tais casos, sempre sots la conformitat 
de la Junta Comarcal respectiva.

S ’accedí a les peticions que la J. de la S. dè Bar
celona féu, autoritzant-la perqué pugui relacionar-se 
directament amb les altres comarcals, per a proposar- 
les el mitjans més eficaços, a fi de conseguir augmenti 
el nombre de sindicats de Barcelona. I també s’accep
ta el que proposa referent a que els cabals de la ma- 
îeixa ingressin integres a la caixa del S in d ic a t i que 
aquesta satisfaci les despeses de la mateixa.

N°. 5 6 . - 2  de J jn y  de 192Í

Sots la presidència del Dr. Puig i Sais i amb l’as- 
sistèneia dels Drs. Vilanova, Pla, Girona, Sicart, Vi- 
la i Mestre i Puig, sé celebrà sessió de segona con- 
vocatôria, que començà a tres quarts de onze de la 
vetlla.

Llegida i aprovada Tactà de la sessió anterior, es 
dóna compté per Secretaria dè la tramitació dels 
acords presos i que depenen de dita Oficina.

Lá Jiínta éb dóha pér a^sábfentadá dé la correspon« 
déncia rebuda dès de la última' Sessió i dóriá la seva 
cónformitat a les contestes fetes ais assumptes urgents 
despatxats per Secretaria.

La lectura d-uña carta del Dr. Fortuny, de Vilâ  
franca, dóna lloc a explicacions donades per la pre
sidència, que són aprovades per la Junta i que fan re* 
ferèneia a la qüestió ja coneguda de les Titulars de 
dita pobláció.

S ’ácorda per unan imitât fixar íes onze hores del 
dia 19 dé Juny per qué la Junta Directiva, conjunta- 
ment amb els deíegats per la Secció de Barcelona en 
la última Assemblea que tingué lloc els diés 9 i 10 
de Abril, es constituexin en Junta d’escrutini, a fi de 
proclamar el résultat de les eleccions del càrregs va
cants de ja Junta Directiva, celebrada el dia 12 de Juny, 
conforme a restatuït.

Es dóna compte de les factures presentades al co* 
brament de Íes cases següénts : M. Pou i J. Rípoíl, 
data del 26 de Maig, «Trebalís de fusteria»', peseras 52; 
R. Duran i Alsina, data del 31 de Maig, «Llibrés de 
cómptabilitát», pts. 54*55 ; F. Borràs, data del 31 W


